
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.1.2024           
 

Protokół Nr 1/24 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 18 czerwca 2024 r.  

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta, przy ul. Kopernika 1, sala 302. Obrady 

rozpoczęto o godzinie 1135, a zakończono o godzinie 1308. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący 

Komisji – Roszczenko Andrzej, Wiceprzewodniczący Komisji – Boćkowski Karol, Członkowie Komisji – Bierżyn 

Paweł, Charyton Stanisław, Gołębiowski Mirosław, Grygoruk Krzysztof, Karpiuk Andrzej, Ryczkowski 

Łukasz oraz Zastępca Burmistrza Miasta – Kołos Iwona, Sekretarz Miasta – Mierzwińska Jolanta oraz 

Skarbnik Miasta – Szkoda Anna (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył posiedzenie Komisji. Powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. Poinformował, że wszystkie posiedzenia Komisji są transmitowane i 

udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie internetowej Urzędu. Obecność osób niebędących radnymi, 

ani osobami publicznymi jest równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich 

wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Członkom Komisji przypomniał, aby nie upubliczniać 

danych osób fizycznych bez ich zgody, bo może być pociągniętym do odpowiedzialności, jeżeli dane zostaną 

ujawnione. 

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję i poinformował, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty 

 

Do pkt. 3 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie i poprosił 

członków komisji o zgłaszanie kandydatur.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zaproponował kandydaturę na Wiceprzewodniczącego Komisji 

radnego Stanisława Charytona. Zwrócił się z pytaniem czy radny Stanisław Charyton wyraża zgodę? 

 

Członek Komisji Stanisław Charyton nie wyraził zgody. 
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Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zgłosił kandydaturę radnego Karola Boćkowskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zwrócił się z pytaniem czy radny Karol Boćkowski wyraża 

zgodę? 

 

Członek Komisji Karol Boćkowski wyraził zgodę.  

 

Wobec braku innych kandydatur, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął dyskusję w 

przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie zgłoszoną kandydaturę radnego Karola Boćkowskiego na 

Wiceprzewodniczącego Komisji.  

 

Głosowano w sprawie 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji - Karol Boćkowski 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Andrzej 

Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Boćkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i poinformował, że radny Karol Boćkowski został Wiceprzewodniczącym Komisji.   

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Sprawozdanie zarządu z działalności Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie Sp. z o.o. z 
siedzibą w Łapach za rok 2023. 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął dyskusję w 

przedmiotowym punkcie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. w Bielsku Podlaskim za 

2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił uwagę, że Spółdzielnia Mieszkaniowa instaluje panele 

fotowoltaiczne, co będzie miało znaczący wpływ na ogrzewanie wody przez MPEC. Radny zastanawia się jak 

to wpłynie na zapotrzebowanie na ciepło. Poprosił o udzielenie informacji, czy Urząd Miasta jest w kontakcie 
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ze Spółdzielnią Mieszkaniową w zakresie instalacji paneli fotowoltaicznych? Czy były prowadzone konsultacje 

dotyczące zmniejszenia zapotrzebowania Spółdzielni Mieszkaniowej na podgrzewanie wody? 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko poinformował, że pytanie zostanie zapisane i przekazane dalej.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim w 2023 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim w 2023 

roku. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Andrzej Karpiuk, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Roszczenko 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie rozpatrzyła raport o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. 
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oraz pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski 

wotum zaufania. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił uwagę, że za budżet odpowiada Burmistrz i to on ostatecznie 

podejmuje decyzję, natomiast gro prac spoczywa na Pani Skarbnik i w jakiś sposób jest to wotum zaufania 

wobec Pani Skarbnik. W ocenie radnego Skarbnik Miasta pracuje dobrze, a nawet bardzo dobrze, chociaż 

czasami miała kłopoty. Stwierdził, że w związku z tym zagłosuje za udzieleniem absolutorium.  

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Stanisław Charyton, Andrzej Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Stanisław Charyton, Andrzej Karpiuk, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Roszczenko 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Narodzenia NMP i Św. 

Mikołaja w Bielsku Podlaskim na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Narodzenia NMP i Św. 

Mikołaja w Bielsku Podlaskim na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

  

Skarbnik Miasta Anna Szkoda zaproponowała, że w zakresie dochodów budżetu miasta zaproponowanych 

do zmian zacznie od Wieloletniej Prognozy Finansowej. Do przedsięwzięć wieloletnich zostało wprowadzone 

zadanie: dotacja celowa Parafii Rzymskokatolickiej Narodzenia Najświętszej Marii Panny i św. Mikołaja w 

Bielsku Podlaskim. W ubiegłym roku otrzymaliśmy promesę. Był ogłoszony program ze środków rządowych. 

Miasto złożyło wniosek, a Parafia złożyła projekt do tego wniosku i zakres prac, które chciałaby wykonać. W 

tej chwili prace już są na ukończeniu, jeśli chodzi o przygotowanie postępowania przetargowego i żeby je 

ogłosić niezbędne jest podjęcie tej uchwały, która była w poprzednim punkcie głosowania. Jest to 

przedsięwzięcie dwuletnie, bo w bieżącym roku jest ogłoszenie przetargu, natomiast na przełomie roku 2024 

i 2025 planowana jest realizacja zadania, a wypłata środków w 2025 roku. W związku z tym kompetencją 

Rady jest wprowadzenie takiego przedsięwzięcia do realizacji, czyli udzielenie upoważnienia Burmistrzowi. 

Po stronie dochodów bieżących otrzymaliśmy dofinansowanie 23.500 zł na zadanie „Coś dla ciała, coś dla 

ducha seniorów” i ta kwota jest zarówno po stronie dochodów jak i po stronie wydatków. W dochodach 
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majątkowych wprowadzamy dwie duże kwoty - 259.530 zł i 242.261 zł. Są to środki pochodzące z 

niewydatkowanych wydatków niewygasających roku 2023. Ci Państwo, którzy pracowali w Radzie Miasta w 

2023 roku pamiętają, że były ustalone tak zwane wydatki niewygasające. Te wydatki są traktowane jako 

zrealizowane z budżetu roku 2023. Zadania powinny być wykonane do 30 czerwca bieżącego roku, tak 

stanowi ustawa. Natomiast z powodu wstrzymania terminu zapłata nie nastąpi, być może realizacja tych 

zadań nastąpi do 30 czerwca, natomiast zapłata środków nie nastąpi i dlatego przyjmujemy je do dochodu 

roku 2024, a jednocześnie wprowadzamy dwa zadania inwestycyjne jako wydatki już roku 2024. Kwota 100 

tysięcy złotych, są to dochody na dofinansowanie zadania: „Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach 

publicznych w Bielsku Podlaskim poprzez budowę oświetlenia i systemu monitoringu miejskiego”. Takie 

zadanie również zostało wprowadzone po stronie wydatków majątkowych, tylko że tam jest już kwota 

253.750 zł, czyli te 153 tysiące złotych pochodzi ze środków budżetu. W wyniku tych zmian wynik budżetu 

pozostaje bez zmian - 2 miliony 400 tysięcy złotych. Ta nadwyżka zostanie przeznaczona na spłatę pożyczki i 

wykup obligacji emitowanych w latach ubiegłych.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski poinformował, że w kontekście wypowiedzi Pani Skarbnik chciałby 

zapytać o wydatek 100 tys. złotych na monitoring. W związku z tym, że w poprzedniej kadencji nie był 

radnym i nie ma wiedzy w tej sprawie, to chciałby uzyskać dodatkową informację w zakresie wykonania 

systemu monitoringu miejskiego, który zostanie zrealizowany w ramach zadania „Wzmocnienie 

bezpieczeństwa w miejscach publicznych w Bielsku Podlaskim poprzez budowę oświetlenia i systemu 

monitoringu miejskiego”. Jaki jest zakres rzeczowy monitoringu? Kto będzie obsługiwał system monitoringu 

od strony technicznej? Zauważył, że o tym monitoringu mówiło się już wiele lat temu i teraz to chyba się 

ziszcza. 

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda odpowiedziała, że radny Gołębiowski zapewne pamięta projekt, który miał być 

realizowany w porozumieniu z Policją. Były prowadzone rozmowy na temat tego, kto będzie obsługiwał 

monitoring. W tamtym czasie chodziło głównie o monitoring dróg dojazdu i wyjazdu z miasta. Natomiast 

aktualnie proponowany projekt wynika z ogłoszenia konkursu przez Podlaski Urząd Wojewódzki i 

wystąpienia Miasta o te środki. W tym projekcie monitoring dotyczy głównie parków. Udział własny w tym 

projekcie Miasto finansuje ze środków pochodzących z opłat za sprzedaż alkoholi i ma to na celu głównie 

przeciwdziałanie spożywania alkoholu w miejscach publicznych, które powinny być przeznaczone na 

wypoczynek, w pobliżu których znajdują się szkoły, przedszkola. Jest to monitoring głównie przeciwdziałający 

takim złym zachowaniom.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski podziękował Pani Skarbnik za informację.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Iwona Kołos stwierdziła, że kiedy pojawia się projekt i możemy skorzystać z 

dodatkowych środków na monitoring, to wtedy szukamy wkładu własnego. W tym przypadku wkład własny 

do projektu nie był tak wielki i można było wykorzystać środki z puli antyalkoholowej. To nie jest projekt, 

który gdzieś leżał od pięciu lat – w tym przypadku nagle pojawiła się możliwość dofinansowania i dokładamy 

środki własne, które są naznaczone. W poprzednim projekcie chodziło o drogi dojazdu, wyjazdu z miasta, a 

obecny projekt bardziej pasuje do parków, gdzie mogą pojawić się osoby w różnym stanie.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski podziękował za odpowiedź i wyjaśnił, że nie miał wiedzy w tej 

sprawie. Poprosił jeszcze o wyjaśnienie kwestii obsługi technicznej monitoringu. Czy to będzie w gestii 

Policji? Czy będzie się tym zajmowało Miasto? Czy te środki finansowe, które tutaj przedstawiła Pani 

Skarbnik będą wystarczające? 
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Skarbnik Miasta Anna Szkoda odpowiedziała, że z informacji uzyskanych z Referatu Inwestycji i Zamówień 

Publicznych wynika, że całość postępowania przeprowadza Miasto, środek trwały nabywa Miasta, czyli 

obsługa na tą chwilę również będzie należała do Miasta. Podkreśliła, że to nie będzie monitoring wymagający 

bieżącego śledzenia. To jest materiał, który po nagraniu będzie można wykorzystywać, udostępniać i 

odtwarzać. Ten monitoring ma nam posłużyć do zapewnienia bezpieczeństwa, w szczególności 

bezpieczeństwa dzieci, młodzieży, osób wypoczywających w parku i korzystaniu z tych parków we właściwy 

sposób.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zauważył, że jeżeli dobrze rozumie, to jest monitoring, który będzie 

wykorzystywany w razie zaistnienia jakiejś sytuacji, gdzie materiał można potem odtworzyć. Tam nikt nie 

będzie liczył przepustowości alejek w parku, tylko będzie to odtwarzane w razie jakiejś biedy.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Iwona Kołos zwróciła uwagę, że prawie wszystkie kosze w parku po drugiej 

stronie ul. Mickiewicza są zniszczone, powyrywane. Takiej dewastacji ławek i powywracanych do góry 

nogami toi toiów jeszcze nie było. Jak będzie monitoring, to wszystko będzie można sprawdzić. Szkoda tylko, 

że tego monitoringu nie można zrobić nad wszystkimi przystankami autobusowymi, które ktoś od pewnego 

czasu niszczy, szczególnie dotyczy to nowych przystanków. Podkreśliła, że chcemy uruchomić to, co się da 

aktualnie. Wyjaśniła, że nie zostanie tutaj posadzony urzędnik, który będzie siedział 24 godziny na dobę i 

obserwował, tylko w jakiejś trudniej sytuacji po prostu się zajrzy i sprawdzi monitoring. Nie chodzi tutaj o 

zatrudnienie trzech dodatkowych osób, które będą siedziały i przeglądały monitoring.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton uważa, że jest to dobry pomysł, chociażby z tego względu, że pieniądze 

z profilaktyki przeciwalkoholowej są znaczone i nie można nimi dowolnie dysponować. Jeżeli była okazja, 

żeby te środki podciągnąć pod to hasło, to jak najbardziej trzeba się z tego cieszyć, ponieważ wiele lat 

pracował w tej komisji i wie jak to funkcjonuje. Dodał, że spotkał się również z sugestią wędkarzy, którzy 

zaproponowali rozważenie zainstalowania fotopułapek w miejscach największej dewastacji mienia. To nie są 

drogie urządzenia, ale mogą też skutecznie przeciwdziałać temu, co się tam dzieje.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski stwierdził, że w pełni akceptuje i rozumie przedstawione 

wyjaśnienia. Takie rzeczy, o których mówi Pani Burmistrz, trzeba rejestrować. Poprosił również o informację, 

czy teren zieleni parkowej przy ul. Jagiellońskiej również będzie objęty monitoringiem? Jest to teren trochę 

na uboczu, który jest mało odwiedzany przez przeciętnego mieszkańca miasta, czy rodziny. Są tylko niektórzy 

klienci, którzy odwiedzają ten teren. Podkreślił, że te miejsce wymaga monitoringu.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odpowiedziała, że teren zieleni przy ul. Jagiellońskiej będzie objęty 

monitoringiem.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
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ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji społecznych w 

sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że ten projekt uchwały przedstawiamy Radzie Miasta, ale 

liczymy również na uwagi do niego, ponieważ co roku na sesjach było dużo dyskusji na temat głosowania, na 

temat procedury budżetu obywatelskiego. Wprowadzone zmiany są nieznaczne. Wzrosła kwota, o 100 

tysięcy złotych, ale zmieniliśmy również sposób głosowania i to jest ta największa zmiana. Dotychczas było 

głosowanie w formie tradycyjnej w Urzędzie Miasta, gdzie można było przyjść i oddać głos. Można było 

również zagłosować za pośrednictwem platformy internetowej, czyli tak zwane głosowanie elektroniczne. 

Zwróciła uwagę, że osób głosujących w formie tradycyjnej było tylko około 10%. Na przykład w 2023 roku na 

2932 osoby tylko 294 osoby zagłosowało w sposób tradycyjny i tak było dokładnie w latach ubiegłych. Jest 

przy tym duży nakład pracy, bo musi być powołana dosyć liczna komisja, udostępnienie głosowania również 
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po godzinach pracy, przynajmniej jeden dzień, żeby osoby, które chciałyby w godzinach popołudniowych 

oddać głos, mogły to zrobić. Dlatego też zaproponowaliśmy głosowanie tylko elektroniczne, w związku z tym, 

że jest to głosowanie dla każdego dostępne, kto posiada telefon i może odebrać smsa. Proponujemy, żeby 

udostępnić w Urzędzie Miasta jedno stanowisko, gdzie osoby, które nie mają możliwości same zagłosować 

elektronicznie w domu, a posiadają telefon komórkowy, przyszły tutaj. Pracownik pomoże im oddać ten głos, 

byleby potrafiły odebrać smsa. I w ten sposób nakład pracy by się zmniejszył, a wykorzystanie tego nie 

byłoby słabsze. Również Pan Burmistrz zapowiedział już, że w przypadku festiwalu „Pod opieką Bogurodzicy” 

będzie wnioskował do Rady Miasta o wprowadzenie normalnie w ramach budżetu w procedurze do 15 

listopada. Zaproponuje to w projekcie budżetu i przedstawi państwu radnym do głosowania. Tutaj też 

głosowały osoby starsze i te, które głosowały w sposób tradycyjny, więc tych osób w bieżącym roku może się 

okazać, że będzie jeszcze mniej. Dlatego też proponowana jest taka zmiana. Ponadto, ta zmiana likwiduje 

nam kolejny problem podpisywania przez małoletnie dzieci, które nie piszą albo ledwo co piszą, a mają 

prawo przychodzić z rodzicami i oddawać głos w formule budżetu obywatelskiego. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji społecznych w 

sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomocą publiczną, a także wskazania 

organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 
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przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomocą publiczną, a także wskazania 

organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski z realizacji rocznego programu współpracy Miasta Bielsk 

Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym 

sprawozdaniem. 

 

Raport z monitoringu „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski na lata 2017-2023” za rok 

2023. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym raportem. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim oraz 

określenia granic ich obwodów. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim oraz 

określenia granic ich obwodów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 
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Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w 

użytkowanie wieczyste położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Jana Pawła II. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie 

wieczyste położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Jana Pawła II. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 
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Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku 

informacji o kandydatach na ławników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i 

Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miasta Bielsk 

Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki 

Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 

Miasta Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 

(projekt planu pracy stanowi załącznik nr 3 do papierowej wersji protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie i poprosił o 

zgłoszenie ewentualnych propozycji do planu pracy.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski poinformował, że chciałby zgłosić kilka sugestii. Przed chwilą Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego miasta i jest to bardzo ważna sprawa dla rozwoju Bielska Podlaskiego. 

Miasto, zgodnie z ustawą, będzie podzielone na trzynaście stref planistycznych. Zaproponował, aby w planie 

pracy Komisji w miesiącu listopadzie ująć punkt: „Informacja o stanie zaawansowania prac nad 

opracowaniem projektu ogólnego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Bielsk Podlaski”. Ten 

punkt zawierałby również informacje odnośnie finansowania tego przedsięwzięcia, w tym pozyskania 

środków zewnętrznych. Z serwisu samorządowego wiadomo, że od 16 czerwca jest nabór z Krajowego Planu 

Odbudowy na wsparcie planów ogólnych. To już się odbywa, bo w skali kraju prawie 600 jednostek 

samorządowych przystąpiło już do tych planów. Zaznaczył, że to nie oznacza, że jesteśmy w tyle, ale trzeba 

się sprężać, ponieważ te plany muszą być opracowane do końca 2025 roku. Druga propozycja do planu pracy 

wynika z interpelacji radnego składanych w poprzednich kadencjach, które dotyczyły pewnych dojazdów, 

nieruchomości i ciągów pieszych. Zaproponował, aby w miesiącu sierpniu Komisja dokonała lustracji stanu 

technicznego zjazdu z ul. 3 Maja w kierunku Przedszkola Nr 5 im. Krasnala Hałabały i do budynków 

wielorodzinnych, ponieważ ten zjazd jest w bardzo złym stanie technicznym. Zjazd służy nie tylko do obsługi 

tego przedszkola, ale również pewnego podmiotu gospodarczego branży dentystycznej oraz budynków 

wielorodzinnych. Mieszkańcy tego osiedla od ostatnich kilku lat zabiegają o modernizację tego zjazdu i 

zostały podjęte działania między Spółdzielnią Mieszkaniową 11 Listopada oraz Urzędem Miasta. Ludzie byli 

interesantami w wielu wypadkach i na razie nie ma konkretnych rozwiązań. Poprosił o przyjęcie takiego 

punktu i przypomniał, że Komisje wybierały się już w teren. Kolejny temat to ciąg dla pieszych, vis-a-vis na 

wysokości I LO im. Tadeusza Kościuszki, gdzie mieszkańcy osiedla z konieczności przemieszczając się pieszo, a 

grono z nich to są emeryci, muszą korzystać z chodnika usytuowanego na wysokości budynku komunalnego 

ul. 11 Listopada 3. To jest budynek w złym stanie technicznym pod względem wizualnym, niezbędnym do 

termomodernizacji. Po roztopach, ulewach tworzą się tam zastoiska wody i mieszkańcy z konieczności muszą 

przechodzić na drugą stronę. Dodał również, że rozmawiał z Prezesem i Wiceprezesem Spółdzielni i są 

skłonni pójść na ugodę i oddać teren Spółdzielni po dokonaniu odpowiedniego podziału dla wspólnot. 

Zaproponował, aby komisja dokonała takiego przeglądu technicznego z udziałem przedstawicieli Urzędu 

Miasta. To nie jest duża odległość, można się przejść na piechotę. Komisja może się przejść zobaczyć stan 
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zjazdu z ul. 3 Maja, a następnie ocenić stan ciągu pieszego na wysokości budynku ul. 11 Listopada 3. Dodał, 

że sprawa jest znana również obecnemu Burmistrzowi Miasta oraz Zastępcy Burmistrza. 

 

 W trakcie powyższej wypowiedzi posiedzenie opuścił Członek Komisji – Paweł Bierżyn. Od tej pory w 

posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Iwona Kołos stwierdziła, że zjazd od ul. 3 Maja wszyscy doskonale znamy, bo 

tamtędy przechodzimy albo przejeżdżamy i doskonale wiemy, że ten zjazd jest w opłakanym stanie. 

Wyjaśniła, że pierwszy fragment od ul. 3 Maja należy do Wspólnoty. Drugi należy do Spółdzielni 

Mieszkaniowej, ale jest w naszym użyczeniu, ponieważ musieliśmy udostępnić wjazd do Przedszkola, a dalej 

zaczyna się szlaban i teren Spółdzielni Mieszkaniowej.  Prawdą jest, że były prowadzone dyskusje na temat 

przejęcia tego przez Spółdzielnię i wyremontowanie tego fragmentu, ale poprzednie władze chyba za długo 

dyskutowały i widziały w tym za duży problem i nie chciały tej zmiany. Według jej wiedzy, Pan Burmistrz 

rozmawiał już z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej i ma być dokonany przegląd wszystkich terenów nad 

którymi jest wielki znak zapytania. Tam był taki problem, że obawiano się, że szlaban powstanie bliżej ul. 3 

Maja i rodzice z dziećmi nie mogliby przyjechać do przedszkola. Poprosiła, aby dać trochę oddechu w tym 

temacie i ten temat wróci, ponieważ rozmowy były już toczone. Zwróciła uwagę, że powstanie tam też 

żłobek. Ten żłobek zmieni ciąg komunikacyjny, bo zacznie się od ul. Kościuszki i przejedzie również w 

kierunku tego przejścia i przejazdu między blokami, więc to wszystko ulegnie zmianie, więc ten temat jest 

znany i był już dyskutowany z Panem Prezesem i wiemy w jakim to jest stanie. Jeżeli Spółdzielnia to przejmie, 

to w zamian dostanie inny fragment na Wspólnotę i to na pewno temat uporządkuje, ale do tego potrzebne 

jest wzajemne zaufanie i podpisanie odpowiednich dokumentów, żeby rodzice nie obawiali się, że nagle 

powstanie szlaban tak jak robi Spółdzielnia, a Spółdzielnia broni swoich mieszkańców. Osobiście też rozumie 

Spółdzielnię Mieszkaniową, żeby mogli swobodnie poruszać się. Powtórzyła, że ten temat jest znany i na 

pewno Pan Burmistrz wypowie się na sesji.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton stwierdził, że temat wjazdu z ul. 3 Maja jest powszechnie znany i w 

poprzedniej kadencji były rozmowy na ten temat, osobiście również rozmawiał, ale ówczesny Burmistrz 

podchodził do tego niekoniecznie z zainteresowaniem. Tam jest trzech partnerów do rozmowy i najgorzej 

wygląda sprawa ze Wspólnotą Mieszkaniową. Pani Burmistrz stwierdziła, że trzymają rękę na pulsie i 

prowadzone są rozmowy. Zaproponował, aby dać Miastu czas, aby coś z tych rozmów wynikło. Dodał, że 

występuje tam też sprawa blokowania chodnika, który jest zawsze zastawiany samochodami. Gdy w 

posiedzeniu Komisji uczestniczył Komendant Powiatowy Policji, to poprosił, żeby policjanci pouczali tych 

kierowców. Efekt był taki, że pojechali, wystawili kilka mandatów i na tym sprawa się skończyła. Osobiście źle 

się z tym czuł, bo nie sugerował, aby karać tych ludzi, tylko żeby policja zwróciła kilka razy uwagę, że nie 

wolno tam parkować. Poinformował, że zgadza się z propozycją radnego Mirosława Gołębiowskiego 

odnośnie punktu dotyczącego informacji o stanie zaawansowania prac nad opracowaniem projektu 

ogólnego planu zagospodarowania przestrzennego, natomiast odnośnie drugiej propozycji uważa, że te 

sprawy są znane i Urząd Miasta roboczo zajmie się tymi sprawami z nadzieją, że dojdzie do szczęśliwego 

finału. Ten odcinek jest niewielki, zakres robót również będzie praktycznie niewielki, tutaj chodzi głównie o 

porozumienie się między wszystkimi stronami.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski odnośnie wypowiedzi radnego Charytona w sprawie oceny stanu 

zjazdu stwierdził, że będzie bardzo asertywny, ponieważ ta sprawa trwa już od wielu lat. To jest 

anachronizm, żeby taki zjazd funkcjonował, gdzie można się poruszać tylko w jednym kierunku. Tam się nie 

można wyminąć, bo tam trzeba usunąć też dwa drzewa i lipę, to wymaga pewnego nakładu. Zgodził się, że 
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należy obdarzyć obecną władzę wykonawczą zaufaniem, ale z tej propozycji nie zrezygnuje, ponieważ 

startował na radnego z okręgu numer jeden. Radny Charyton również startował z tego okręgu i powinniśmy 

się razem wspierać i w tej kadencji doprowadzić to do końca. Druga sprawa dotyczy żłobka – nie wie czy były 

skargi odnośnie lokalizacji żłobka, bo to temat już zamknięty, ale chciałby zapytać w którym miejscu będzie 

tam zjazd i co tam ma być?  

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Iwona Kołos odpowiedziała, że była petycja Rady Rodziców. Rodzice spotkali 

się z władzami miasta. Wspólnie byli również w przedszkolu. Razem obejrzeli do którego momentu pojawi się 

żłobek i jak zajmie dwie trzecie wolnego miejsca dzieciom. Mamy w planie zagospodarowanie tych tarasów, 

bo musimy zwiększyć przestrzeń dzieciom. Nie możemy sobie pozwolić w tej chwili na to, że zrezygnujemy z 

wielomilionowej dotacji i było to poddane analizie. Była petycja, były prowadzone rozmowy i lokalizacja 

niekoniecznie nam się podoba, bo w tym miejscu skupimy żłobek, przedszkole, szkołę, sąd, firmę, kancelarię i 

powstanie „kocioł”. W tym momencie poprzednia władza podjęła taką decyzję i osobiście nie byłaby za tym 

rozwiązaniem gdyby nie to, że nagle stracilibyśmy dotację. Jest czas wykonania i nie wiadomo czy w tej 

drugiej lokalizacji nie zjawią się rodzice, którzy powiedzą: „dajcie nam cień, nam to przeszkadza”. Jest druga 

lokalizacja, która nie przeszła, na którą może myśmy my wnioskowali, ale niestety. Podkreśliła, że to było 

naprawdę wielką dyskusją w Urzędzie Miasta. Temat zjazdu jest bardzo ważny, bo musimy ten ciąg 

uporządkować.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zaproponował, aby w projekcie planu pracy ująć w miesiącu 

listopadzie punkt „Informacja o stanie zaawansowania prac nad opracowaniem projektu ogólnego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Bielsk Podlaski”, natomiast z tematem zjazdu poczekać ze względu 

na trwające ustalenia i poczynania.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt planu pracy Komisji na II półrocze 2024r.  

 

Głosowano w sprawie 

Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Andrzej 

Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła projekt planu pracy.   

 

Do pkt. 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie. Poinformował, 

że do Komisji wpłynęło pismo od Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim z prośbą o 

dofinansowanie zakupu samochodu w wysokości 27.900 zł (pismo stanowi załącznik nr 3 do papierowej 

wersji protokołu). Burmistrz Miasta zwrócił się z prośbą do Komisji o zajęcie stanowiska w powyższej 

sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Iwona Kołos poinformowała, że na stronie Urzędu Miasta, w aktualnościach 

pojawił się cykl „Gospodarny Bielsk”. W tym cyklu będą umieszczone wszystkie informacje dotyczące 

inwestycji, gospodarki przestrzennej, komunalnej. Chodzi nam o to, żeby pojawiały się tam wszelkie 

informacje odnośnie np. koszenia, czyszczenia ulic, malowania pasów, rozpoczęcia jakichś inwestycji. Wynika 

to z tego, że mieszkańcy piszą poprzez Messengera i inne komunikatory różne zapytania dotyczące prac na 

ich ulicach, więc wyszliśmy naprzeciwko tym oczekiwaniom. Poprosiła o polubienie i udostępnianie tego 

cyklu, bo „Gospodarny Bielsk” ma pokazać mieszkańcom harmonogram prac, przede wszystkim 

porządkowych i inwestycyjnych. Żeby mieszkańcy widzieli, kiedy ma być sprzątanie danej części Bielska, 

kiedy ma być koszenie, kiedy ukwiecanie, czy też odśnieżanie jeżeli się ten temat już pojawi. Strona 

„Gospodarny Bielsk” pojawiła się wczoraj po raz pierwszy. Już teraz jest bardzo dużo polubień, udostępnień. 

Zachęciła radnych do zapoznania się z tym cyklem. 

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski uważa, że „Gospodarny Bielsk” to bardzo cenna inicjatywa. Odnośnie 

pisma Komendanta Powiatowego Policji chciałby zapytać Panią Skarbnik czy ta kwota występuje w budżecie? 

Jeżeli nie występuje, to skąd Pani Skarbnik weźmie środki na ten cel? Drugie pytanie dotyczy pozostałych 

jednostek samorządu terytorialnego w naszym powiecie – czy one również składają się na  ten pojazd? Z 

tego co wie, finansowanie jest 50% na 50%. Czy one również złożyły ten akces? Uważa, że to powinno 

wystąpić przy planowaniu i przyjęciu budżetu. 

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że dotychczas było tak, że Komenda Policji i Komenda Straży 

Pożarnej pozyskiwały środki w wysokości 50% z komend głównych. Natomiast pozostałe 50% jest rozkładane 

na jednostki samorządu terytorialnego, czyli wszystkie gminy, dwa miasta i starostwo powiatowe według 

klucza dochodów. Ten, kto ma największe dochody, ma największy udział w tych 50%. Stwierdziła, że zawsze 

składała zastrzeżenia co do tej metody, bo przy tej metodzie są brane pod uwagę również nasze dochody 

majątkowe pochodzące z dotacji uzyskiwanych na finansowanie zadań inwestycyjnych. Jak sami radni 

wiedzą, czasami dochody są planowane, realizacja przedsięwzięcia się wydłuża i przechodzą z jednego roku 

na następny. To jest na zasadzie na dany czas, który został wzięty pod uwagę. Dodała, że nie była o tym 

informowana w Komendzie Policji, na jaki dzień tak zostało podzielone, że naszemu miastu przypadło te 

27.900 zł. Tej wpłaty na Fundusz Wsparcia Policji jeszcze nie ma w budżecie, natomiast jeśli radni zagłosują 

za tym wnioskiem, to będzie zmuszona szukać tych środków i wprowadzić przy kolejnych sesjach zmiany w 

budżecie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący Komisji 

Andrzej Roszczenko poddał pod głosowanie wniosek Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o 

wsparcie finansowe przez Miasto Bielsk Podlaski zakupu samochodu osobowego.   

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o wsparcie finansowe przez Miasto 

Bielsk Podlaski zakupu samochodu osobowego 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Karol Boćkowski, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Andrzej Roszczenko, Łukasz 

Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Charyton 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła ww. wniosek.  

 

Członek Komisji Łukasz Ryczkowski poprosił, aby Przedsiębiorstwo Komunalne wywiesiło harmonogram 

rozkładu jazdy autobusów MPK na wszystkich przystankach autobusowych w mieście. Radny poinformował, 

że na niektórych przystankach brakuje ww. harmonogramu i mieszkańcy nie mają możliwości sprawdzenia 

godziny odjazdu autobusu.    

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski poinformował, że zgłasza wniosek o wystąpienie do Podlaskiego 

Wojewódzkiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie przedstawienia harmonogramu prac związanych z 

modernizacją ul. 11 Listopada na odcinku od ul. Mickiewicza do granic miasta (do wsi Augustowo) z 

uwzględnieniem budowy drogi rowerowej, zmodernizowania ciągu dla pieszych od przejazdu kolejowego do 

ul. Strokowskiej, modernizacji ciągu dla pieszych (strona południowa ul. 11 Listopada) na odcinku od ul. 

Mickiewicza do al. Piłsudskiego i rozpatrzenia opracowanej koncepcji organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. 

Mickiewicza i ul. 11 Listopada. Wyjaśnił, że taka koncepcja w przeszłości była opracowana i znana jest PZDW. 

Chciałby, żeby ta sprawa nabrała jakiegoś określonego obiegu. Stwierdził, że ma całą historię tej sprawy, 150 

-kilka podpisów. Było pismo, które adresował jako radny wraz z Romualdem Piotrowskim, byłym radnym. 

To było adresowane do wielu instytucji. Zaznaczył, że to nieprawda, co powiedział ostatnio 

wiceprzewodniczący Piotr Daniło. Dodał, że ma tutaj cały plik odpowiedzi i podpisów ludzi z adresami, 

których nie może udostępnić ze względu na RODO. Ulica 11 Listopada przechodziła różne historie. W latach 

dziewięćdziesiątych do momentu powołania starostw był Wojewódzki Zarząd Dróg Miejskich, występowano 

wówczas o to, żeby przynajmniej był chodnik dla dzieciaków. I wówczas zarządca tej drogi przychylił się do 

tego pomysłu i ten chodnik został zbudowany 20-30 lat temu, który jest dekapitalizowany. Później przeszło 

to w zarząd Podlaskiego Powiatowego Zarządu Dróg. Były składane petycje i monity, ale niewiele zostało 

poza retuszem, że gdzieś zaklejano dziurę, podniesiono studzienkę burzową i tak dalej. I w tej chwili to jest w 

Wojewódzkim Zarządzie Dróg. I dlatego być może pewne prace zostały wstrzymane przez Podlaskie 

Wojewódzki Zarząd Dróg z uwagi na budowę DK-19. Jednakże zrobiono odcinek od Topczewa w kierunku 

Augustowa i dalej nic. Zaznaczył, że test to w interesie naszym i mieszkańców wsi Augustowo, czyli gminy 

wiejskiej. Ja wam powiem, miałem ludzi wielu, pierwszy rok jestem tym radnym. Zgłaszali się do niego 

rodzice, którzy chcieli posłać dzieci do szkoły w Augustowie, ale problemem są przejścia komunikacyjne, 

przejazd kolejowy i brak drogi dla rowerów. Gdyby była droga dla rowerów, to 7 lub 8-klasista mógłby 

dojechać do tej szkoły. Następnie zwrócił się z sugestią, żeby radnym przedstawiono numer telefonu 

pracownika referatu gospodarki komunalnej bądź innej osoby do zgłaszania przez radnych spraw 

dotyczących porządku w naszym mieście. Na przykład zwrócił uwagę, że otrzymuje od mieszkańców 
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zgłoszenia, że od kilku miesięcy nie działa oświetlenie przejścia dla pieszych na odcinku od al. Piłsudskiego w 

kierunku garaży, obok terenu „Lenpolu”. Sprawdził również wczoraj i dalej oświetlenie nie działało. W 

przypadku dostępnego numeru telefonu mógłby to zgłosić, pracownik by to zarejestrował i w porozumieniu z 

kierownikiem referatu podjąłby decyzję. Dzisiaj podał przykład nieoświetlonego przejścia, bo ta sprawa trwa 

już od 2 lub 3 miesięcy, a wiemy jakie są sytuacje w mieście, dochodziło nawet do wypadków śmiertelnych.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Iwona Kołos odpowiedziała, że telefony od kilku lat są dostępne na stronie 

internetowej Bielska Podlaskiego w zakładce „Oświetlenie uliczne”, gdzie są podane dane kontaktowe do 

zgłaszana awarii. Telefon służbowy do zastępcy kierownika również może podać radnemu.  

 

Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska dodała, że jeżeli państwo radni będą mieli problem z ustaleniem 

numeru telefonu i do której komórki należy się udać, to zawsze jest Referat Obsługi Burmistrza i Rady 

Miasta, który pokieruje we właściwym kierunku. Następnie zwróciła się do radnego Gołębiowskiego, czy 

zgłasza ten wniosek, żeby był przegłosowany na sesji Rady Miasta i zostało skierowane do Podlaskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich jako wniosek przyjęty przez Radę Miasta? Rozumie, że radny chce skorzystać z 

uregulowań Statutu, że wnioski i opinie wypracowane przez wszystkie komisje są kierowane pod obrady 

Rady, a Przewodniczący Rady lub osoba przez niego wyznaczona przedstawia je na sesji i wnioski te 

podlegają głosowaniu przez Radę. 

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski potwierdził, że tak. Następnie chciałby uzupełnić swoją wypowiedź 

odnośnie przedstawionego wniosku. To są nasze ulice reprezentacyjne i one nie mogą być w takim stanie, 

mimo tego, że zmieniają się zarządcy władający tymi drogami. Zwrócił się z prośbą o przyjęcie tego wniosku 

przez komisje, żeby to trafiło do Rady Miasta i w przypadku przegłosowania zostało skierowane do 

Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Przy okazji porozmawia również z Panem Mikołajem Janowskim i 

Panem Igorem Łukaszukiem, którzy są naszymi radnymi i na których mieszkańcy Bielska Podlaskiego również 

głosowali, bo to Urząd Marszałkowski powinien się tym zająć. Porozmawia też z wójtem Walentym Koryckim 

osobiście, żeby on podjął również te działania, bo to jest w jego interesie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton stwierdził, że przedmiotowy temat podzieliłby na dwa odcinki. 

Najpilniejszą sprawą jest odcinek od ulicy Mickiewicza do al. Piłsudskiego, ponieważ tam jest tragedia. 

Natomiast jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową do Augustowa, to tam trwają zaawansowane prace. Istnieje 

koncepcja, były spotkania w szkole, były konsultacje. Szersza informacja jest dostępna w Urzędzie Gminy 

Bielsk Podlaski.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący Komisji 

Andrzej Roszczenko poddał pod głosowanie wniosek radnego Mirosława Gołębiowskiego o wystąpienie do 

Podlaskiego Wojewódzkiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie przedstawienia harmonogramu prac 

związanych z modernizacją ul. 11 Listopada na odcinku od ul. Mickiewicza do granic miasta (do wsi 

Augustowo) z uwzględnieniem budowy drogi rowerowej, zmodernizowania ciągu dla pieszych od przejazdu 

kolejowego do ul. Strokowskiej, modernizacji ciągu dla pieszych (strona południowa ul. 11 Listopada) na 

odcinku od ul. Mickiewicza do al. Piłsudskiego i rozpatrzenia opracowanej koncepcji organizacji ruchu na 

skrzyżowaniu ul. Mickiewicza i ul. 11 Listopada.   

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wystąpienie do Podlaskiego Wojewódzkiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie przedstawienia 

harmonogramu prac związanych z modernizacją ul. 11 Listopada na odcinku od ul. Mickiewicza do granic 
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miasta (do wsi Augustowo) z uwzględnieniem budowy drogi rowerowej, zmodernizowania ciągu dla pieszych 

od przejazdu kolejowego do ul. Strokowskiej, modernizacji ciągu dla pieszych (strona południowa ul. 11 

Listopada) na odcinku od ul. Mickiewicza do al. Piłsudskiego i rozpatrzenia opracowanej koncepcji organizacji 

ruchu na skrzyżowaniu ul. Mickiewicza i ul. 11 Listopada 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Andrzej 

Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła ww. wniosek.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podziękował 

wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 
Protokół sporządził: 
 
Piotr Wawulski 
 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  
Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Andrzej Roszczenko 


